

親緣鑑定注意事項

2014/10/01

- 1 辦理流程:
 - 1.1 於排定時間攜帶法院或社會局公文及身分證件至檢驗科櫃檯報到。(身分證件 成 人:身分證;無身分證的小孩:戶口名簿,未入戶籍請攜帶出生證明。身分證件本 院須影印存檔)
 - 1.2 由工作人員陪同至批價櫃台繳費,每位收費 8,400元,如需加發報告每份 250元。
 - 1.3 填寫受驗者之個人資料、核對身分、按捺指紋(未滿一歲為右腳掌掌紋)及照相。
 - 1.4 抽血。成人: 3~5 ml, 嬰幼兒: 0.5~2ml。
- 2 檢驗項目:
 - 2.1 本親緣鑑定實驗室所進行的項目:

遺傳標誌	STR
測試數目	15

- 2.2 親緣鑑定並不是肯定親緣關係的測驗,而是藉著進行多項遺傳標誌(血型等)的檢查 在非親緣關係時找出否定親緣關係的依據,故親緣鑑定的精確度是看測出非親緣關 係(即否定親緣關係)能力的高低,本院親緣鑑定共測定1個遺傳系統,共15個標誌, 否定親緣關係的能力估計在國人為99.99%以上,即非親緣關係時有99.99%以上的 機會某項標誌親子不合。
- 3 檢驗報告:
 - 3.1 於抽血後約二星期郵寄給法院。
 - 3.2 如有任何問題,請洽馬偕紀念醫院淡水院區(02)28094661分機2465。





1 <u>Procedures</u>:

- 1.1 During the time of appointment, carry the document issued by the court or social bureau as well as the ID card, and report to the counter of Laboratory Medicine Department. (The ID card is required for adults. For children without ID card, the household registry is necessary, otherwise, please bring the birth certificate. The laboratory staff will photocopy all documents for identification and keep the photocopies on file.)
- 1.2 The laboratory staff will accompany you to the cashier counter to make the payment. Each examining person will be charged for NT \$ 8,400. Extra NT \$ 250 is required for an additional copy of report.
- 1.3 Fill in the individual data for all examining persons. The personal identification will be checked. Fingerprinting is recorded. (The sole printing of right foot is applied for the age less than one year old.) Photographs are also taken.
- 1.4 The amount of blood drawing is $3\sim 5$ ml for adults, $0.5\sim 2$ ml for babies and infants.

此紀念金

- 2 <u>Test Items</u>:
 - 2.1 The items performed by o<mark>ur Relationship test laborator</mark>y as follows.

Hereditary marker	STR M WRA
Test number	15 Lab S
	Viemorio,

- 2.2 The Relationship test is not a test confirming the parentage. By examining multiple hereditary markers (blood type and so on), the paternity testing is in search of the evidences to exclude the parentage for the non-parentage relationship. Thus, the precision of paternity testing depends upon the degree of ability to detect the non-parentage relationship (namely, excluding the parentage). There is a hereditary system including 15 markers performed in our paternity testing. The power of excluding the parentage is estimated to be greater than 99.99% based on the comparison with a randomly selected man of general Taiwanese population. In other words, one of these markers will have 99.99% or higher chance to demonstrate incompatibility for the non-parentage relationship.
- 3 <u>Test report</u>:
 - 3.1 The results of Relationship test will be mailed to the court approximately 2 weeks after blood withdrawn.
 - 3.2 If you have any question, please call Mackay Memorial Hospital Laboratory at Tamshui: (02)28094661 extension 2465.

